
PRoToKoŁNRXX/2016

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
odbytej 25 lipca 2016 r.
w sali konferencyjnej

Urzędu Gminy w Nowym Kawęczyrrrc

Nołvy Kawęczyn, dnia 25.07.2016 r.



Ad. 7 Otuląrcźe X2r - e1 Ses;rż Radg Gmźng.
Przewodnicząca Rady Gminy w Nowym Kawęczynie Małgorzata

Meszka o godzinie 14.15 otworzyła XX sesję nadrwyczajną Rady Gminy
w Nowym Kawęczynie.

Ad, 2 Stulźerdzenie prąuomocności obrąd.
Po powitaniu radnych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy II radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 11 radnych stanowi quorum porwalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji - listg obecnoścź radngch orąz
gości stąnouli załqcznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu,

Nieobecni Radni - Barbara Marcinkoulska,
Agata Wrzodak
Paueł Nouakoulski,
Dańusz walendzik

Ad. 3 Przgjęcie porzqdku obrąd.
Przewodnicząca Rady Gminy MaŁgorzata Meszka przypomniała,

że porządek XX-ej sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
przedstawia się następująco:
1. Otwarcie XX -ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów Uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie

stanowiska.
5. Interpelacje, zapytania radnych orazwolne wnioski.
6. Zakonczenie obrad.

Radni jednogłośnie przyjęIi proponowany porządek obrad.
Proponowany porządek obrad stanowi załqcznźk nr 3 do niniejszego
protokołu.

Ad. 4 Rozpattzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub
zaięcie stanowiska.
Głos zabrał Wójt Gminy informując, że Sesja została zvvołana na

jego wniosek. Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami sesja miała odbyć
się po otwarciu przez Starostwo Powiatowe w Skierniewicach ofert
złożonych w ramach przetargu na ,,przebudowę drogi powiatowej nr
1330E Nowy Kawęczyn - Jęruzal - Wędrogów - Kowiesy - Wola
Pękoszewska (DK 7O)", którą współfinansujemy w 4Oo/o.

Potrzebowaliśmy zwołać kolejną sesję, aby móc podąć dalszę decyzje, tj.
decyzję w sprawie przebudowy i rozbudowy stacji wodociągowej w
miejscowości Trzcianna. Starostwo Powiatowe w Skierniewicach

Protokół Nr XX/2O16 z dnia 25 1ipca 2016 r. Strona 2



dokonało otwarcia ofert w piątek. Sesja zurołana po otwarciu ofert bo
zaleŻy nam na czasie. Koszt inwesĘcji realizowanej przez Starostwo
Powiatowe to 1.158.650,00 zł, z częgo my zabezpieczyliśmy 4Oo/o tej
wartości, czyIi 463.460,00 zł. Po otwarciu ofert okazało się najtańsza
oferta wyniosła 535.000,00 zł, czyli będziemy musieli zabezpieczyć
214.000,00 zł. Zostanie nam kwota 249.460,00 zł. Wykonawcą
inwesĘcj i będzie firma z Piotrkowa Trybunalskiego.

po podpisaniu umowy ze starostwem powiatowym na planowanej
sesji we wrześniu będzie rnożna przenieść środki. Teraz zabezpiecryrny
środki na inwestycję.

Wartość kosztorysowa przebudowy stacji wodociągowej w
Trzciannie wynosi I.092.000,00 zł. 168.000,00 zł marny zabezpieczotle,
do tego będą przeniesione środki, które zostaną po przetargu na
przebudowę drogi powiatowej, a pozostałe 674.540,00 zł będzie
sfinansowane z pozyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Gruntów
Rolnych w Łodzl Po spłaceniu 60% poĘczki można starać się o
17rnorzenie pozostałych 4Ooń. Warunkiem uzyskania 4Oo/o umorzenia jest
wskazanie, że środki te zostaną wykorzystane na kolejną konkretną
inwesĘcję, którą naleĘ wskazać we wniosku o umorzellie. Jeśli nie
będzie wskazana konkretna inwestycja można uzyskać umorzenie
poĘczki w wysokości 2o%. Do tej pory mogliśmy po wykonaniu
inwesĘcji odliczyć sobie 23%vHT-u i otrzymywaliśmy jego rwrot. Od 1

stycznia zmieniły się przepisy. Nikt nie wie w jaki sposób poprawnie
dokonać odliczenia. szkolenia z tego zakresu maja się odbyć na
przełomie sierpnia i września. Do tej pory gminy odliczają vAT po
staremu. Jakaś część VAT-u na pewno będzię do zurrotu, ale nie
wiadomo jak duża będzie to kwota.

w związku z brakiem mozliwości przesunięcia środków po
przetargu na droge powiatową Wójt wnioskował o zabezpieczenie
środków na przebudowę stacji wodociągowej poprzez zvviększenie
deficytu. Powinniśmy taka decyzję podjąć dziś, żeby jutro jeszcze na
gruncie starych przepisów Prawo zamówien publicznych ogłosić
przetarg.

Na wrześniowej sesji mozna byłoby podjąć decyzję o wykonaniu
remontu drogi od Franciszkan do drogi wojewódzkiej, czyli tz\ry.,,wygon''.
Koszt remontu to ok, 40.0O0,0O zł.

w październiku mogą być ogłoszone nabory wniosków w ramach
PROW oraz programy na drogi typu ,,Sche§nówka".
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytaŁa
następuj ących sprawach :

projekĘ uchwały w

1. wzoru de oScl od
komunalnymi składa.ei prrez *łaściciela nieruchomości
sekretarz Gminy wyjaśniła potrzebę podjęcia uchwały.

Poinformowała, że zrniany w uchwale zostały dokonane na skutek
zakwestionowania zapisów przęz Regionalną lzbę obrachunkową. we
wzorzę deklaracji dodano miejsce w tabeli na dane współwłaściciela i
jego adres zamieszkania oraz usunięto tabelę określającą wysokość
opłaĘ w poszczególnych miesiącach roku. Tabelę zastąpiono
wyliczeniem opłaty na kwartał na podstawie danych obowiązujących na
dzięn złożenia deklaracj i.

przewodnicząca Rady Gminy zarządz7ła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 11 głosami ,,za" przy O głosach ,,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XX/93|2OL6 - która stanowi
załqcznżk nr 4 do niniejszego protokołu.

2. wvboru metodv ustalenia opłaĘv za gospodarowanie odpadami
komunaln_-rmi. stawki tei opłaW.
sekretarz Gminy poinformowała, że w tej uchwale również

dokonano zmiany zapisów z uwagi na zastrzeżenia Regionalnej lzby
obrachunkowej. Doprecyzowano § 2 dopisując, ze stawka7 zł od osoby
miesięcznie obowiązuje w przypadku zblerania odpadów w sposób
selektywny. W § 7 dodano pkt I, zktórego wynika, że uchwała podlega
o gło szeniu w Dzienniku Urzędowym Woj ew ództur a Łódzkiego .

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 11 głosami ,,za" przy O głosach ,,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XX/94|2OI6 - która stanowi
załqcznźk nr 5 do niniejszego protokołu.

e1oletni Pro inv N3.
na 16-2019 wraz Z kwo
2o2o.
skarbnik Gminy poinformowała, ze uchwały omówił na początku

Wójt Gminy. Dodała Ęlko, żę w uchwale zakład,a się wzrost deficytu o
924.000,00 zł.

Protokół Nr XX/2016 z dnia 25 lipca 2016 r. Strona 4



przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 11 głosami ,za" przy O głosach ,przecillf oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XX/95|2O16 - która stanowi
załqcznik nr 6 do niniejszego protokołu.

4. zmian w budzecie gminJr na 2016 rok.
przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w

posiedzeniu - 11 głosami ,za" przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XX/96l2Ot6 - która stanowi
załqcznźk nr 7 do niniejszego protokołu.

5. lenia finan la powiatu skierni
przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie

przyjęcia proj ektu Uchwały.
Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w

posiedzeniu - 11 głosami ,,za" przy O głosach ,,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XX/97l2ol6 - która stanowi
załqcznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad. 5 Interpelacje, zapgtanźa radngch orąz ulolne ulnźoskl.
Radny Długosz zapytał o starostów doĘnek powiatolvych.
wójt odpowiedział, żę starostą dozynek będzie Arkadiusz

Jagodziński z miejscowości Zgltnna Mała, natomiast starościną Anna
Staniak z Dolecka. Jeśli chodzi o stan przygotowań, to są one
realizowane zgodnie z założeniami. Środki w ramach darowizn wpływają
powoli na konto. Na dzien dzisiejszy jest 18.0O0,0O zł wraz z
deklarowanymi możę być ok. 30.000,00 zł.

ponadto poinformował, że zostaŁa podpisana umowa na
wykonanie wodociągów Nowej Trzcianna i Prandotowie. Podpisano
również umowę na remont droga Trzctanna Doleck.

w przypadku nowowprowadzonych zadań zostali wybrani
projektanci. Dotyczy to wykonania dokumentacji na budowę wodociągu
strzyboga Budy Trzcinskie oraz rozbudowy oświetlenia we
Franciszkanach.

Radna Firmanty zapytała o termin wykonania remontu drogi
Trzcianna - Doleck?

wójt odpowiedziaŁ, że termin wykonania inwestycji wyznaczorry
jest do 15 września.

Radny Długosz zapytał o termin wykonania remontu drogi
powiatowej oraz co ze skrzyżowaniem w Strzybodze?
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wójt odpowiedział, że droga ma zostać wykonana również do 15
września, natomiast jeśli chodzi o skrzyżowanie to czekarny na
dofinansowanie. T}lko to skrzyżowanie ma szanse na dofinansowanie
według nowych warunków. Wcześniej preferowano utwardzenie
poboczy. w tej chwili punktowane są pobocza z naturalnego podłoża.

Remont drogi w Nowym Dworzejest w trakcie realizowania.
Radna Dyszkowska zapytała co z wymianą rur w prandotowie?
Wójt powiedział, że mówił już że została podpisana umowa z

wykonawcą i na początku sierpnia powinno być zadanie zrealizowalle.
Ponadto wójt dodał, że w związku ze zrnlanatni w oświacie nie

planuje się likwidacji żadnej ze szkoł na nasz.ym terenie. Pani Minister
dopuszcza takie rozwięanie, że nie będą to musiały być szkoĘ
ośmioklasowe, wiec u nas najprawdopodobniej będzie tak, że będą dwie
szkoły sześcioklasowe, Strzybodze będą klasy 7 l 8. Ewentualnie dwie
szkoły 1-5 i jedna 6-8.

Ad. 6 Ząkończenie obrad.
przewodnicząca Rady wobec zrealizowania porządku obrad, o

godz. 15.10 zamknęłaXX sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:
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